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Protokoll från styrelsemöte - Nissans Vattenråd, 2023-06-14 

Plats: Hotell Åsen, Anderstorp  

 

Närvarande: 

 Christer Gustafsson, Gnosjö kommun 

 Bengt-Göran Ericsson, Gislaveds kommun 

 Sofia Yngstrand, Halmstads kommun 

 Bo Wahlen, Hylte kommun  

 Sven-Olof Andersson, Tranemo kommun 

 Marie Montan, LRF 

 Morgan Eriksson, Södra 

 Johannes Lind, Statkraft 

 Agnes Fridell, Länsstyrelsen Halland 

 Lisa Weimann, Länsstyrelsen Jönköping 

 Therese Åkerström, ekonomi Halmstads kommun 

  

§ 1 Godkännande av dagordning och val av justerare 

 Dagordningen godkändes och lades till handlingarna. 

 Val av justerare: Morgan Eriksson och Christer Gustafsson  

 

§ 2 Föregående protokoll 

 Beslut: Inga tillägg görs till föregående protokoll, vilket läggs till handlingarna.  
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§ 3 Handlingar till årsstämma inkl. förslag till ny valberedning 

Utskick av erforderliga handlingar till årsstämman har gjorts till samtliga i styrelsen 

samt till vattenrådets medlemmar. Verksamhetsplaneringen var inte med i utskicket 

utan visas under mötet. Till valberedning föreslås omval av Lars Larsson, ordförande 

samt Elisabeth Tullander, ledamot. 

§ 4 Aktuella frågor 

 Lova-projekt och ekonomi 

 Projektet pågår mellan 2021 – 2024 och pengarna fördelas olika år från år samt 

 mellan länen. Styrelsen fick en genomgång av finansieringen och 

 kostnadsfördelningen. Vattenrådet ska i slutändan ha stått för 20 % av kostnaderna 

 (300 000 kr)  såvida projektets slutrapportering godkänns år 2024. 

 

 Extra provtagning och ändringar 

 Vattenrådet har sökt och beviljats medel för utökad provtagning under 2023. Tanken 

 var att genomföra passiv provtagning och följa upp 2010 års utökade provtagning. 

 Laboratoriet kan dock inte längre göra alla analyser av kemiska substanser vid passiv 

 provtagning. Orsaken är att samarbetspartners i Europa har upphört med vissa 

 analyser. Istället görs undersökning av prioriterade ämnen inkl. PFAS i vattenprover 

 vid 2 tillfällen vid samma 3 provpunkter som kontrollerades 2010. Styrelsen har även 

 tidigare fått information om och godkänt ändringen via e-post. 

 

 Remiss/samråd gällande kajen vid Picassoparken i centrala Halmstad 

 Kajen vid parken uppvisar skador och behöver repareras och Halmstads kommun 

 avser att vidta åtgärder för att säkerställa bärigheten. Styrelsen enas om att det är 

 mycket som är oklart i den information som vattenrådet fått och avser att lämna in 

 ett yttrande. 

 Beslut: Samordnare Sofia skriver ett förslag till yttrande och stämmer av med 

 styrelsen. Yttrandet ska vara WSP tillhanda senast den 23 juni 2023. 

 

 Nya medel för 2024 

 Vattenrådet har fått möjlighet att söka 30 000 kr för 2024 från Länsstyrelsen 

 i Halland.  

 Beslut: att söka nya medel och alla uppmanas att fundera över vad eventuella medel 

 ska användas till. Ansökan ska vara inne senast den 7 juli 2023. 

 

 Verksamhetsplanering 

 Vattenrådet får se ett förslag till verksamhetsplanering, se nedan. Punkter som 

 genomförts föregående år är överstrukna och tas bort. Gula punkter är nya för 2023. 

 Beslut: Styrelsen beslutar att anta den föreslagna verksamhetsplaneringen. 
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§ 5 Mötets avslutning 

 Christer tackade för bra diskussioner och avslutade mötet! 

 

Vid pennan Sofia Yngstrand, Samordnare 

 

 

 

 

 



  2023-06-16 

 

 

Justerare: 

 

  

 

_________________________  _________________________ 

Christer Gustafsson    Morgan Eriksson 

Gnosjö    Södra skogsägarna 

 

 

 

Kommande mötesdatum 

30 augusti i Rydöbruk 

1 november - preliminärt mötesdatum  

 


